



MUNICIPALITÉ DE SHEENBORO
59, chemin Sheen, Sheenboro QC JOX 2Z0
TEL: 819-689-5022 FAX : 819-689-2408

INVITATION TO TENDER
INVITATION POUR APPEL D'OFFRES

The municipality of Sheenboro is looking for a person to cut the grass at the intergenerational park (from the church to Perrault road including the section where the toilets are located). This person should use its own equipment and fuel.

We need the park grass to be kept cut. The grass must be cut to look good at all time; the amount of cuts depends on the growth. The person has to clean all installation from the debris after the cut.

Anyone wishing to bid on this job should send its offer and the list of equipment used in a sealed envelope **before or at the latest March 15th 2019** to: Grass tender, Municipality of Sheenboro, 59, Sheen road, Sheenboro, JOX 2Z0.

Duration of contract: From May 6th, 2019 to October 31st, 2019

The tenders will be opened Monday, April 1st 2019 at 7:30 PM during the council meeting.

For information: Éline Déry 819-689-5022 or dg.sheenboro@mrcpontiac.qc.ca

La municipalité de Sheenboro est à la recherche d'une personne pour couper le gazon au parc intergénérationnel (de l'église au chemin Perrault incluant la section où les toilettes sont installées). Cette personne devra utiliser son propre équipement et essence.

Le gazon doit toujours avoir une bonne apparence; le nombre de coupe est en fonction de la croissance du gazon. La personne doit nettoyer les installations de tout débris après les tontes.

Toutes les personnes intéressées doivent envoyer leur offre avec la liste des équipements utilisés dans une enveloppe scellée **avant ou le 15 mars 2019** à : Offre tonte de gazon, Municipalité de Sheenboro, 59, chemin Sheen, Sheenboro, QC, J0X 2Z0.

Durée du contrat: Du 6 mai 2019 au 31 octobre 2019

Les offres seront ouvertes le lundi 1^{er} avril 2019 à 19:30 durant la réunion du conseil.

Pour information: Élane Déry 819-689-5022 or dg.sheenboro@mrcpontiac.qc.ca